
Pytanie:   

 
Dzień dobry, 

 
Czy przewidują Państwo organizację Dni Ziemi Świdnickich? Nie ukrywam, że była to świetna 
impreza, która przyciągała masę ludzi i miała swój klimat. Zawsze była to dobra alternatywa w 
stosunku do dożynek. 
 
 
                                                                                                              Z poważaniem,  
                                                                                                              Marek Maciejewski  
 
 
 
 
Odpowiedź: 

Szanowny Panie, 
 
Dni Ziemi Świdnickiej były imprezą bardzo podobną w swoim charakterze do dożynek, które w 
dalszym ciągu co roku w sierpniu odbywają się w każdej miejscowości w gminie po kolei. Dzięki 
zaoszczędzonym środkom, możemy organizować kilka nowych wydarzeń jak np. Dzień Dziecka, 
czy Rockowy Piknik nad wodą, czy Wigilię Gminną. 
 

 
 

                                                                                   Z poważaniem  
 

Izabela Mazurkiewicz - Kąkol 
                                                                                                             Wójt Gminy Świdnica 


